
Årsberetning 2024 

Året 2024 vil vi huske som et overgangsår fra en 
gammel struktur til en ny struktur. Vi kender den 
gamle struktur, hvor bestyrelsen stod med ansvaret 
for arrangementer om fredagen. 

På generalforsamlingen godkendte næsten alle medlemmer en 
ny struktur i forbindelse med en vedtagelse om at indskrænke 
antallet af bestyrelsesmedlemmer. Betingelsen for denne 
ændring var, at medlemmer selv skulle arrangere forskellige 
aktiviteter, der kan finde sted enten om fredagen eller i 
weekenden. Det har været en stor succes. Vi håber selvfølgelig, 
at den nye struktur vil fortsætte i mange år fremover. 

Ifølge vores vedtægter (kap. 2, stk. 1) er foreningens formål at fremme døves interesser 
på ethvert område, det være sig kulturelt og socialt. Bestyrelsen mener, at vi sammen med 
medlemmerne har opfyldt foreningens formål rigtig godt. 

Vi har deltaget i DDL's landsmøde i Nyborg. I 
forbindelse med landsmødet var der to personer, som 
stillede op som forperson for DDL. Valgkampen før 
og under landsmødet fyldte meget for både 
bestyrelsen og medlemmerne, fordi vi havde brug for 
at følge med i, hvem de rette kandidater til forperson 
og hovedbestyrelse var. Vi arrangerede et online 
møde, hvor bestyrelsen fik sparring fra medlemmerne 
om, hvem vi skulle stemme på. To af vores 
medlemmer sidder nu i DDL's bestyrelse – stort 

tillykke til dem! 

 

Det er rigtig dejligt at 
se, at medlemmerne tager initiativ til at arrangere forskellige aktiviteter, såsom 
skakaftener, krea-aftener, foredrag og julefrokost. Det behøver ikke altid at foregå i vores 
lokaler – aktiviteter må gerne finde sted andre steder. En stor tak til de medlemmer, som 
tager ansvar! Det betyder rigtig meget for os i 
bestyrelsen. 

Vi gav også tilskud til det arrangement, som DDL lavede på 
tegnsprogsdagen den 13. maj. Desværre var der kun ét 
medlem, der tog afsted til København. Vi håber, at flere 
medlemmer har lyst til at deltage i sådanne arrangementer 
fremover. 

 

Nogle fakta fra 2024:  

• 2 medlemsmøder 

• 2 fysiske bestyrelsesmøder 

• 3 online bestyrelsesmøder 

• 90 medlemmer 

• 12 sekundære medlemmer 

• 2 dødsfald: Christa Petersen og 
Karen Seidelin Slot Tarpgaard.  
Æret være deres minde.  

 



Julefrokosten blev en stor succes med hele 57 
tilmeldte. Det var virkelig overvældende og noget, vi 
aldrig havde set komme. Det var også fantastisk at se 
så mange fra Horsens og omegn tale sammen på 
tværs af aldre. 

 

 

Hvad ser vi frem til i 2025? 
Året 2025 bliver et mere roligt år uden DDL's 
landsmøde. Vi kommer naturligvis til at følge 
DDL's arbejde gennem statusmøder og 
debatindlæg på DDL's Facebook-side ”DDL's 
foreningsnetværk”. Lige nu er der ingen nyheder 
omkring forenings- og medlemsstruktur, men vi 
forventer, at DDL snart begynder at tage denne snak 
op igen, efter en stille periode i efteråret 2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I kan være stolte af Horsens Døveforenings arbejde. 

Hilsner fra Horsens Døveforenings bestyrelse 


